
Hej, 

 

Revisionsrapporten kring samhällsplanering och bostadsbyggande har behandlats och diskuterats i 
Fristadbostäders styrelse på sammanträdet den 12 april. Styrelsen beslutade att delegera till mig att 
avlämna ett svar utifrån diskussionen. 

 

Fristadbostäders styrelse finner rapporten klarsynt och korrekt och har inget att invända mot något 
innehåll. Från perspektivet att Fristadbostäders styrelse enbart jobbar med frågorna i rapporten i det 
geografiskt begränsade området i den norra delen av kommunen så vill vi belysa vikten av det 
långsiktiga planarbetet i det här området. Attraktiva detaljplaner måste tas fram löpande. Nu ser vi 
hur flera andra aktörer än Fristadbostäder bygger bostäder i Fristadbygden. Det byggs i blandade 
upplåtelseformer och bedömningen är att attraktiviteten att leva och bo i vår del av kommunen 
fortsätter att öka i framtiden. Detta måste bemötas med utökat planarbete. Finns det inte färdiga 
detaljplaner, eller om planerna ligger mer än nåt år bort i tiden, så letar de som vill exploatera vidare 
i en annan kommun efter byggbar mark. Fristadbygden har attraktiviteten som behövs för att 
kommunen ska kunna fortsätta att växa och utvecklas. 

Fristadbostäder kommer inom de närmaste månaderna påbörja byggnation av 29 Trygghetsbostäder 
i centrala Fristad. Projektet genomförs tillsammans med Järngrinden som kommer bygga hela 92 
hyresrätter i samma bostadsområde. Dess 121 nya bostäderna är inflyttningsklara i slutet av 2022. 

I Sparsör planerar Borås Stad att bygga en ny förskola. Mitt emot den planerade förskolan vill 
Fristadbostäder bygga flerbostadshus som vänder sig mot alla åldrar men särskilt barnfamiljer. Skulle 
kunna vara byggstart 2023. 
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